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Referent:  Flemming K. Jensen 

Dagsorden er fastsat i kommissoriet og er som følger:  

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
2. Meddelelser fra formandskabet  
3. Sager til behandling  

i: aktuelle emner:  
1. Studieordninger 
2. Input til videngrundlag og relevans 
3. Uddannelsens digitale profil, herunder fagfagligt indhold 
4. Evalueringer siden sidst 
5. Beskæftigelsessituationen 
6. Virksomhedskontakt – herunder projekter og praktik 
 

4. Orientering fra EAMV og uddannelsen 
5. Orientering fra udvalgsmedlemmerne  
6. Næste møde 
7. Evt.  

 

Referat: 

Ad 1: Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 

Ad 2: Der var ikke nogen meddelelser fra formandsskabet. 

Ad 3.1:  Der vil i den kommende studieordning (gældende fra optag sommeren 2023) ske ændringer 

omkring Midtvejsprøven (eksamen efter 1.sem.). Man har tidligere kunnet fortsætte på 2.sem. selv 

om man ikke har bestået Midtvejsprøven. Det bliver nu et krav, for at fortsætte på 2.sem., at man 

har bestået Midtvejsprøven. 



 
 

 Der arbejdes på landsplan med en revision af uddannelsen, og FKJ deltager i dette arbejde. Der er 

ikke udsigt til væsentlige ændringer af uddannelsen, og der arbejdes primært med at opdatering af 

tekstindholdet. Emner som IT-sikkerhed, Machine Learning etc. vil blive indarbejdet i den 

reviderede studieordning. 

Ad 3.2: JPN har besøgt twoday Co3 og Bestseller, og han fortalte om hvordan det havde givet input til 

uddannelsen. 

 JOBR nævnte reakkreditering, og fortalte i den forbindelse om Videnfelter. 

Ad 3.3: JPN gennemgik uddannelsens digitale profil (alle uddannelser på akademiet har en digital profil). 

Udvalget udtrykte en interesse for en oversigt over undervisernes kompetencer vedr. teknologier. 

KG og RS udtrykte interesse for, at de studerende lærte om Apache Kafka. FKJ ser nærmere på 

Apache Kafka, og mulighederne for at inddrage det på uddannelsen. 

Ad 3.4: Der er blevet foretaget Midtvejs-evalueringer, og JPN viste (som eksempel) sin evaluering på 

specialiseringsfaget IT-sikkerhed (4.sem.). 

 Der er blevet foretaget Slut-evaluering, men resultatet foreligger endnu ikke. 

 JOBR fortalte om Studierådene, om hvor svært det er at få fredagsbaren i gang, og at det pt. er 

DMU’s 2.sem., der alene bærer denne opgave på akademiet. 

Ad 3.5: JPN oplyste, at der (baseret på oplysninger fra LinkedIn) er tre dimittender, der endnu ikke har fået 

arbejde, men tallene er usikre. 

 BP og JK gav udtryk for, at der pt. er en høj beskæftigelse. 

 KG nævnte, at lønniveauet var højt, og at det næppe kunne stige så meget mere. 

Ad 3.6: JPN og FKJ fortalte om, at det er svært at lave projekter med virksomheder på 1. studieår, da de 

studerende endnu ikke kan så meget, og rammerne er snævre for hvilke teknologier de kender. 

De studerende på 4.sem., har haft relativ nemt ved at finde et praktiksted. 

Ad 4: JOBR fortalte om, at der er ansat en uddannelseschef for de merkantile uddannelser. En opgave 

som JOBR hidtil har varetaget sideløbende med at være uddannelseschef for IT-uddannelserne. 

 JOBR fortalte om reakkrediteringen, og nævnte i den forbindelse Uddannelsesberetningen (UB). 

Ad 5: Dette punkt ”gik bordet rundt”. 

JK spugte til andelen af kvinder på uddanelsen, og det blev oplyst, at der pt. er tre kvindelige 

studerende på 2.sem., og en på 4.sem. 

KG udtrykte tilfredshed med udvalgsmøderne, og tilbød at formidle indlæg/besøg til de studerende 

i undervisningen. 

Ad 6: Næste møde tirsdag den 3. oktober 2023 kl. 16:00-18:00. 

Ad 7: Det er ikke lykkedes at finde en repræsentant til udvalget fra Herningsholm Erhversskole. 


